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Protokół z XLIII Sesji

Rady Gminy Zatory

odbytej w dniu 29 listopada 2022 r. w Urzędzie Gminy w Zatorach

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godz. 13.00, a zakończyła o godz. 14.55.

W chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 14 radnych.

(Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu).

W obradach uczestniczyli także:

-Grzegorz Falba – Wójt Gminy Zatory
-Jacek Jackiewicz – Zastępca Wójta
-Anna Abramczyk – Skarbnik Gminy
-Włodzimierz Kaczmarczyk – Radny Powiatu Pułtuskiego
-Kamil Prus - Adwokat

(Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu)

Punkt 1

Obrady XLIII Sesji Rady Gminy w Zatorach o godz.13⁰⁰ otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – p.

Zofia Drabczyk, która przywitała  Radnych i pozostałe osoby biorące udział w sesji.

Punkt 2

W obradach XLIII Sesji  Rady Gminy uczestniczyło 14 radnych, wobec czego istniało wymagane

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Punkt 3

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, iż porządek obrad Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na

posiedzenie sesji. 

Porządek:

1.Otwarcie sesji.
2.Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3.Przyjęcie porządku obrad.
4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy Zatory na rok 2022.
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zatory.
7.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  stanowiącej  podstawę  do  obliczenia
podatku rolnego na obszarze Gminy Zatory w 2023 roku.
8.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
9.Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na



terenie Gminy Zatory.
10.Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  współpracy  Gminy  Zatory  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu
wzrostu wartości nieruchomości powstałej w wyniku jej podziału. 
13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  niezabudowanej  nieruchomości
gruntowej oznaczonej nr ew. 223/1156 położonej w obrębie geodezyjnym Stawinoga.
14.Informacja z wyników konsultacji z mieszkańcami sołectwa Drwały projektu uchwały w sprawie
podziału  sołectwa  Drwały  i  utworzenia  sołectwa  Drwały  i  utworzenia  sołectwa  Drwały  i  Kępa
Zatorska.
15.Informacja z analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok.
16.Informacja o pracy Wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.
17.Wnioski i oświadczenia Radnych.
18.Spray różne.
19.Zamknięcie obrad.

Radny – p. Henryk Kisiel zgłosił wniosek o wyłączenie z porządku obrad punktu 12 tj. - podjęcie

uchwały w sprawie ustalenia  wysokości  stawki procentowej  opłaty adiacenckiej  z  tytułu wzrostu

wartości nieruchomości powstałej w wyniku jej podziału. Radny stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie

ma potrzeby, aby taka uchwała w naszej gminie była. Oznajmił także, że żadna z okolicznych gmin

nie wprowadziła takiej uchwały w użyteczność.  

W związku z powyższym Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie wniosku nad zmianą w

porządku obrad. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: „za” 3 głosy, „przeciw” 8 głosów, „wstrzymujących” 3.

Wniosek radnego – p. Henryka Kisiela nie został przyjęty. 

Punkt 4

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z obrad XLII Sesji Rady Gminy znajduje

się  do  wglądu  w  Biurze  Rady,  opublikowany  jest  w  BIP oraz  wyłożony  na  sali  obrad  przed

posiedzeniem sesji. Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu XLII sesji Rady Gminy Zatory.

Następnie Przewodnicząca  poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.

Protokół z XLII Sesji Rady Gminy został przyjęty następującą ilością głosów: „za” 14, „przeciw” 0,

„wstrzymanie się od głosu” 0.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 5

Skarbnik  gminy  –  p.  Anna  Abramczyk  poinformowała,  że  uchwała  w  sprawie  zmian  uchwały

budżetowej gminy Zatory na rok 2022  zakłada zmiany w zakresie dochodów i wydatków.



Wprowadza  się  do  budżetu  po  stronie  dochodów i  wydatków środki  w  wysokości  20.000,00  zł

otrzymane  w  ramach  zawartego  porozumienia  z  Ministrem  Edukacji  i  Nauki  na  organizację

wycieczek szkolnych w ramach programu „Poznaj Polskę” dla uczniów z ZPO Zatory .

Wprowadza się do budżetu środki w wysokości 48.114,00 zł przeznaczone na dodatki dla podmiotów

wrażliwych. Środki zostaną przekazane na rachunki bankowe jednostek budżetowych, tj. szkoły w

Pniewie  i  Zatorach.  Po  otrzymaniu  dodatków  jednostki  pomniejszą  dotychczasowe  wykonanie

wydatków  na  klasyfikacji  budżetowej  dział  801rozdział  8010

§ 4210 ( zakupu opału).

Zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę łączną kwotę 77.086,00 zł w tym: wpływy z podatku

od czynności cywilnoprawnych – 34.086,00 zł, wpływy za zajęcie pasa drogowego i umieszczenie

urządzeń w pasie drogi gminnej – 33.000,00 zł oraz wpływy za wyżywienie w stołówce szkolnej –

10.000,00 zł.

 W ramach wydatków bieżących zwiększa się plan na:

- wypłatę diet dla sołtysów za udział w sesjach rady gminy o kwotę 6.000,00 zł.

- zakup pelletu – 6.200,00 zł,

- koszty dot. podziałów geodezyjnych - 10.000,00 zł 

- koszty dot. odbioru odpadów komunalnych - 30.000,00 zł

Zabezpiecza się w budżecie środki w wysokości 45.000,00 zł na zwrot dotacji wraz z odsetkami, 

którą gmina otrzymała z NFOŚiGW na  dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Usuwanie odpadów z

folii  rolniczych,  siatki  i  sznurka  do  owijania  balotów,  opakowań  po  nawozach  i  typu  Big  Bag”

otrzymanej w ramach umowy nr 638/2020/07/OZ-UP-go/D z dnia 05-05-2020 r . 

Ponadto w ramach wydatków majątkowych zwiększa się plan dla zadania pn. Modernizacja boiska

Orlik o kwotę 28.000,00 zł.

Pozostałe zmiany w wydatkach bieżących to przesunięcia środków w ramach istniejących planów.

Zmiany  te  nie  powodują  zmian  wyniku  budżetu  i  są  niezbędne  w  celu  zapewnienia  właściwej

realizacji zadań gminy.

Po  uwzględnieniu  powyższych  zmian  planowany  wynik  budżetu  nie  ulega  zmianie  i  wynosi

1.358.795,83 zł.  Planuje się go pokryć przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych środków

pieniężnych  na  rachunku  bieżącym budżetu,  o  których  mowa w art.  217 ust.  2  pkt  8  ustawy o

finansach  publicznych.  Powyższe  przychody  przeznacza  się  na  sfinansowanie  następujących

inwestycji jednorocznych:



- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 98.455,87 zł (niewykorzystane środki pochodzące
z RFIL, które wpłynęły na wydzielony rachunek bankowy w 2020 r)

-  Zakup sprzętu  interaktywnego w celu  wykorzystania  go  do działań  profilaktycznych z  zakresu

przeciwdziałania alkoholizmowi prowadzonych wśród młodzieży – 61.058,96 zł (niewykorzystane w

2020 r środki pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 14.907,31 oraz

niewykorzystane  w  2021  r  środki  pochodzące  z  opłat  na  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów

alkoholowych – 46.151,65 zł)

- Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Zatory – 1.199.281,00 zł.

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały

Nr 254/XLIII/2022, następnie poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” podjęła  UCHWAŁĘ Nr 254/XLIII/2022 z

dnia  29 listopada 2022 r.,  w sprawie  zmian uchwały budżetowej gminy Zatory na rok 2022,

która stanowi załącznik do protokołu. 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 6

Pani  Anna  Abramczyk  poinformowała,  że  wszystkie  omówione  w  uchwale  budżetowej  zmiany

uwzględnione są w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Ponadto  w budżecie gminy  Zatory na rok

2022 Zarządzeniem Wójta Gminy Zatory nr 62/2022 z dnia 18 listopada 2022 r zostały wprowadzone

zmiany. W Wieloletniej Prognozie Finansowej uaktualnia się prognozowane dochody i wydatki na

2022  r  uwzględniając  zmiany  wprowadzone  ww.  aktem,  tj.:  wprowadzono  do  budżetu  środki  z

Funduszu Pomocy przeznaczone na zadania wynikające z ustawy z dnia 12 marca 2022 r o pomocy

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa, tj. zwiększono plan

dochodów i wydatków o kwotę 32,00 zł z przeznaczeniem na koszty obsługi świadczeń pieniężnych z

tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy. 

Ponadto  z  tytułu  zwiększenia  planów  dotacji  na  zadania  zlecone  oraz  własne  wprowadzono  do

budżetu po stronie dochodów i wydatków środki w wysokości:

- 15.199,75 zł na zadania wynikające z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji

ludności oraz ustawy o dowodach osobistych,,

- 16.938,00 na wypłatę dodatków osłonowych oraz koszty obsługi zadania,

Zmniejszono plan dochodów i wydatków o kwotę 5.813,00 zł w związku ze zmniejszeniem planu



dotacji przeznaczonej na finansowanie specjalistycznych usług opiekuńczych,

Zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 500.000,00 zł  w związku z wprowadzeniem do

budżetu  środków  na  obsługę  zadania  wynikającego  z  ustawy  o  zakupie  preferencyjnym  paliwa

stałego dla gospodarstw domowych.

 W Wieloletniej Prognozie Finansowej uwzględnia się zmiany wprowadzone uchwałą w sprawie 
zmian w budżecie na 2022 r.

Zwiększono plan dochodów w 2022 r o kwotę 145.200,00 zł w tym:

-  20.000,00  zł  otrzymane  w  ramach  zawartego  porozumienia  z  Ministrem  Edukacji  i  Nauki  na

organizację wycieczek szkolnych w ramach programu „Poznaj Polskę” dla uczniów z ZPO Zatory,

- 48.114,00 zł przeznaczone na dodatki dla podmiotów wrażliwych,

- 77.086,00 zł dochody własne gminy,

 W ramach wydatków bieżących zwiększono plan na 2022 rok o kwotę 117.200,00 zł, w tym na:

- organizację wycieczek szkolnych w ramach programu „Poznaj Polskę” – 20.000,00 zł

- wypłatę diet dla sołtysów za udział w sesjach rady gminy o kwotę 6.000,00 zł.

- zakup pelletu do budynków gminnych – 6.200,00 zł,

- koszty dot. podziałów geodezyjnych - 10.000,00 zł 

- koszty dot. odbioru odpadów komunalnych - 30.000,00 zł

- zwrot dotacji wraz z odsetkami,  którą gmina otrzymała z NFOŚiGW na  dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, 

opakowań po nawozach i typu Big Bag” otrzymanej w ramach umowy nr 638/2020/07/OZ-UP-go/D 

z dnia 05-05-2020 r – 45.000,00 zł

W ramach wydatków majątkowych zwiększono plan dla zadania pn. Modernizacja boiska Orlik o 

kwotę 28.000,00 zł.

Po uwzględnieniu powyższych zmian planowany wynik budżetu pozostaje bez zmian i wynosi 

1.358.795,83 zł. Planuje się go pokryć przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o 

finansach publicznych. Powyższe przychody przeznacza się na sfinansowanie następujących 

inwestycji jednorocznych:

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 98.455,87 zł (niewykorzystane środki pochodzące
z RFIL, które wpłynęły na wydzielony rachunek bankowy w 2020 r)



-  Zakup sprzętu  interaktywnego w celu  wykorzystania  go  do działań  profilaktycznych z  zakresu

przeciwdziałania alkoholizmowi prowadzonych wśród młodzieży – 61.058,96 zł (niewykorzystane w

2020 r środki pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 14.907,31 oraz

niewykorzystane  w  2021  r  środki  pochodzące  z  opłat  na  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów

alkoholowych – 46.151,65 zł)

- Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Zatory – 1.199.281,00 zł.

W związku z brakiem dodatkowych pytań  Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały

Nr 255/XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada  Gminy  w  obecności  14 radnych,  14 głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr  255/XLIII/2022 z  dnia  29 listopada 2022 r.,  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Zatory, która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 7

Przewodnicząca  poinformowała,  że  uchwała  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  stanowiącej

podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Zatory w 2023 roku została szczegółowo

omówiona na posiedzeniu komisji. 

W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały  Nr  256/

XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada  Gminy  w  obecności  14 radnych,  14 głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr 256/XLIII/2022 z dnia 29 listopada 2022 r., w sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącej

podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Zatory w 2023 roku, która stanowi

załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 8

Przewodnicząca  poinformowała,  że  uchwała  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku od

nieruchomości została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji. 



W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały  Nr  257/

XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada  Gminy  w  obecności  14 radnych,  14 głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr 257/XLIII/2022 z dnia 29 listopada 2022 r., w sprawie określenia wysokości stawek podatku

od nieruchomości, która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 9

Przewodnicząca  poinformowała,  że  uchwała  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku od

środków transportowych została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji. 

W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały  Nr  258/

XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych,  stosunkiem głosów „za” 11, „przeciw” 1, „wstrzymujące” 2

podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  258/XLIII/2022 z  dnia  29 listopada 2022 r.,  w  sprawie  określenia

wysokości stawek podatku od środków transportowych, która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 10

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości została

szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały

Nr 259/XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych,  stosunkiem głosów „za” 11, „przeciw” 1, „wstrzymujące” 2

podjęła  UCHWAŁĘ Nr 259/XLIII/2022 z  dnia  29 listopada 2022 r.,  w  sprawie  zwolnień  w

podatku od nieruchomości, która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)



Punkt 11

Przewodnicząca  poinformowała,  że  uchwała  w  sprawie  przyjęcia  programu  współpracy  z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24

kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  rok  2023  została

szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji. 

W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały  Nr  260/

XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada  Gminy  w  obecności  14 radnych,  14 głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr 260/XLIII/2022 z dnia  29 listopada 2022 r.,  w sprawie  przyjęcia programu współpracy z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia

24 kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie na rok 2023, która

stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 12

Wójt oznajmił, że stawka opłaty adiacenckiej dotyczy w naszym przypadku podziału nieruchomości.

Takich stawek opłat  według ustawy o gospodarce nieruchomościami z 1997 roku może być trzy

wprowadzone  przez  gminę.   Jedna  dotyczy  urządzeń  technicznych  czyli  wzrostu  wartości

nieruchomości  spowodowana  np.  położeniem  kanalizacji,  wodociągu  lub  innych  rzeczy.  Druga

dotyczy  scalenia  i  podziału  nieruchomości  i  trzecia  o  której  mówi  ta  uchwała  dotyczy  wzrostu

wartości  z  tytułu  samego  podziału  danej  nieruchomości.  Ta  stawka  dotyczy  dużych  podziałów

nieruchomości, jeżeli wzrost wartości będzie na tyle ekonomicznie opłacalny, że gmina będzie mogła

wykonać operat  i  rzeczywiście  ta  wartość wzrośnie  w wyniku podziału  nieruchomości.  W ciągu

trzech lat od dokonania podziału wójt może wydać taką decyzję z naliczeniem stawki, którą trzeba by

było wpłacić do gminy. Ta stawka nie dotyczy podziałów dokonywanych poza ustaleniami planu

zagospodarowania  przestrzennego.  Uchwała  nie  ma  mocy  wstecznej,  nie  dotyczy  wszelkich

podziałów przed jej podjęciem. Podjęcie takiej uchwały nie oznacza jeszcze obowiązku uiszczenia

jakiejkolwiek opłaty, bo taka opłata może być nałożona w drodze decyzji. Jest coraz więcej roszczeń

odszkodowawczych z tytułu dróg jakie są przejmowane przez gminę właśnie w wyniku podziałów

nieruchomości i ta uchwała, a właściwie ustawa która jest wymieniana we wstępie uchwały ma w

sobie  też  takie  zapisy,  że  w rozliczeniu  tej  opłaty  adiacenckiej  lub  zaległości  z  jej  tytułu  osoba

zobowiązana do jej wniesienia może przenieść na gminę w rozliczeniu tej opłaty np. własność jakiejś



drogi,  która  powstała  w  wyniku  podziału.  To  jest  takie  trochę  zabezpieczenie  budżetu  przed

ewentualnymi roszczeniami ze strony wnioskodawców, czy osób które się o to zwracają.

Głos  zabrała  radna  -p.  Marzena  Śladowska:  „intencje  pana  wójta  w  sprawie  tej  uchwały  są

przejrzyste,  jednak  na  chwile  obecną  ta  uchwała  budzi   zbyt  wiele  kontrowersji  abym miała  ją

poprzeć”.

W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały  Nr  261/

XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych,  stosunkiem głosów „za” 8, „przeciw” 3, „wstrzymujące” 3

podjęła  UCHWAŁĘ  Nr  261/XLIII/2022 z  dnia  29 listopada 2022 r.,  w  sprawie  ustalenia

wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości

powstałej w wyniku jej podziału. , która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 13

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej

nieruchomości gruntowej oznaczonej nr ew. 223/1156 położonej w obrębie geodezyjnym Stawinoga

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji. 

W związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca Rady  Gminy  odczytała projekt  uchwały  Nr  262/

XLIII/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada  Gminy  w  obecności  14 radnych,  14 głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr  262/XLIII/2022 z  dnia  29 listopada 2022 r.,  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie

niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  nr  ew.  223/1156  położonej  w  obrębie

geodezyjnym Stawinoga, która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 14

Zastępca Wójta – p. Jacek Jackiewicz przedstawił informacje z wyników konsultacji z mieszkańcami

sołectwa  Drwały  projektu  uchwały  w  sprawie  podziału  sołectwa  Drwały  i  utworzenia  sołectwa

Drwały  i Kępa Zatorska. 



Poinformował, że w konsultacjach wzięło udział 118 mieszkańców Sołectwa Drwały.

Na pytanie „Czy akceptuje Pani/Pan projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Drwały oraz 

utworzenia Sołectw: Drwały i Kępa Zatorska?”

udzielono odpowiedzi:

- „Jestem za”          -   21 mieszkańców 

- „Jestem przeciw” -  96 mieszkańców

- „Wstrzymuję się” - 0 mieszkańców

- głosy nieważne     - 1

Na pytanie „Czy akceptuje Pani/Pan postanowienia statutów nowo powstających sołectw?”

udzielono odpowiedzi:

- „Jestem za”          -   21 mieszkańców 

- „Jestem przeciw” -  96 mieszkańców

- „Wstrzymuję się” - 0 mieszkańców

- głosy nieważne     -1

Radni dyskutowali na powyższy temat. 

(Wyniki konsultacji stanowią załącznik do protokołu)

Punkt 15

Przewodnicząca  poinformowała,  że  w dniu  17  października  2022 roku do biura  Rady  Gminy w

Zatorach z Urzędu Skarbowego w Pułtusku wpłynęły wnioski z analizy oświadczeń majątkowych za

rok 2021. Nieprawidłowości w oświadczeniu majątkowym występują u 13 radnych. Do najczęstszych

błędów należą m.in.  niepodanie powierzchni  nieruchomości  lub ich niezgodność z  dokumentami,

które  są  w  posiadaniu  Urzędu  Skarbowego,  brak  nazwiska  rodowego,  niezgodność  dochodów

opodatkowanych  z  dochodami  z  zeznania  podatkowego,  brak  tytułów  prawnych,  wskazania  czy

majątek to współwłasność czy odrębność majątkowa, niepodanie roku produkcji pojazdów,  kredyt

zaciągnięty w euro wykazany w złotówkach, przy zaciągniętych kredytach niepodanie wszystkich

wymaganych  informacji.  Przewodnicząca  poprosiła  o  poprawne  wypełnianie  oświadczeń

majątkowych uwzględniając na przyszłość wszystkie uwagi. 

(Notatka stanowi załącznik do protokołu)

Punkt 16

Wójt poinformował:

1. Jeśli chodzi o sprawę węgla to od ponad 2 tyg. czekaliśmy na kontakt ze strony PGE Paliwa sp. z



o.o. , która została nam przypisana odgórnie jako dystrybutor w imieniu państwa do gminy. Wpłynął

szablon umowy z którą zapoznaliśmy się i wysłaliśmy niezbędne dane które będą do niej wpisane.

Umowa  jest  nienegocjowalna.  Na  dzień  dzisiejszy  nie  mamy  wskazania  skąd  ten  węgiel  byłby

odbierany przez gminę, nie mamy także wskazania jaki to węgiel i jak to będzie dalej wyglądać. Co

mogliśmy ze swojej strony zrobić to zrobiliśmy. Niektóre gminy naszego powiatu wiedzą już o tym,

że po węgiel pojadą prawdopodobnie do Braniewa, to jest przy granicy z Kaliningradem. W związku

z tym, my też czekamy na informacje gdzie będzie ten skład nam przypisany, chociaż początkowo

była mowa o składzie w Zielonce. Proszę aby mieszkańcy wykazali się cierpliwością, gdyż wpłynęło

do nas ponad 300 wniosków i wszyscy czekają. Jeżeli będziemy mieli węgiel to będziemy według

kolejności go wydawać. Na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie określić kiedy to będzie. 

2.  2 grudnia br.  w Warszawie odbędzie się podpisanie umowy na remont świetlicy w Borsukach

Kolonii.  Wniosek był  złożony poprze  LGD Zielone  Mosty  Narwi.  Wniosek opiewał  na  454 tys.

Dofinansowania otrzymaliśmy 250 tys. zł. 

3. Odbył się przetarg na odbiór odpadów komunalnych z terenu naszej gminy.  Po otwarciu ofert

znamy warunki cenowe, natomiast wyboru jeszcze nie dokonaliśmy, gdyż oferty będą weryfikowane

pod względem ich kompletności. Wpłynęło pięć ofert. Chcemy utrzymać ceny odpadów na poziomie

roku bieżącego więc tu nie należy się spodziewać żadnych podwyżek.

4. Budowa mostu wraz z przebudową drogi powiatowej nr 3421W Sokołowo-Obryte-Pniewo-Zatory

w miejscowości  Mystkówiec  Kalinówka powinna zakończyć się  do dnia  15  grudnia  br.  Wskutek

interwencji i zgłoszenia p. Zdzisława Lasockiego podjęliśmy się rozmów z wykonawcą i ze starostą

na temat budowy dodatkowego odcinka drogi – ok. 80 m, który zostaje pomiędzy dzisiaj planowanym

odcinkiem do wykonania  a  drogą   gminną odchodząca  w kierunku Cisk.  Chcielibyśmy,  aby  ten

odcinek również był wykonany i aby nie został sam wśród dróg już poprawionych. Ze strony Starosty

był odbiór pozytywny.

Punkt 17

Przewodnicząca poinformowała, że 28 listopada br. wpłynęły do biura Rady Gminy cztery wnioski

formalne z  miejscowości Cieńsza, Lemany, Pniewo Kolonia i Lutobrok Folwark.  Zostały złożone

przez  Radnego–  p.  Henryka  Kisiela.  Wnioski  dotyczą  budowy  ścieżki  rowerowej  wzdłuż  drogi

gminnej łączącej ww. miejscowości w linii prostej.

Przewodnicząca odczytała wnioski i oznajmiła, że zostaną one rozpatrzone w ustawowym terminie i

sołtysi jak również radny – p. Henryk Kisiel zostaną o tym powiadomieni. 



Punkt 18

W  sprawach  różnych  głos  zabrał  Radny  Powiatu  Pułtuskiego  –  p.  Włodzimierz  Kaczmarczyk

informując o następujących sprawach:

-założeniem  inwestycji  pn.  Budowa  mostu  wraz  z przebudową  drogi  powiatowej  nr  3421W

Sokołowo-Obryte-Pniewo-Zatory  w miejscowości  Mystkówiec  Kalinówka była  poprawa  jakości

przejazdu tą drogą poprzez przebudowę lub budowę nowego mostu i wykonanie km drogi – taki

wniosek można było złożyć. Uzgodniono wydłużenie tego odcinka – km drogi o odcinek za mostem

w stronę Mystkówca;

-planowane są kolejne inwestycje drogowe m.in. nakładka od drogi wojewódzkiej do strony kościoła

i budynku OSP w Pniewie, w ramach tego projektu planowane są także dwa „spowalniacze” przy

szkole i przy kościele i chcielibyśmy podobną rzecz zrobić w stronę Drwał do lasu;

-jest gotowy projekt na odcinek drogi w Zatorach - od drogi w stronę Drwał do skrzyżowania na

Burlaki;

-12 grudnia ma się odbyć na gruncie w Dębinach wytyczenie drogi, a w ślad za wytyczeniem inne

prace – czyli zadbanie o przejezdność tej drogi.

Radny – p. Henryk Kisiel oznajmił, że miło słyszeć tak pozytywne informacje od p. Włodzimierza

Kaczmarczyka. 

Sołtys wsi Dębiny – p. Bożena Ciskowska podziękowała p. Radnemu Powiatowemu, ale również i

innym osobom których nie było na sali za interwencję w sprawie drogi w Dębinach. Podziękowała,

także Wójtowi za obecność na gali w Otrębusach, gdzie jedna z członkiń KGW odbierała nagrodę dla

liderek wiejskich. Pani sołtys zaprosiła także na spotkanie z pisarką dn. 04 grudnia br. do świetlicy w

Dębinach.

Wójt poinformował, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra Rozwoju Pracy i Technologii w sprawie

ewidencji miejscowości ulic i adresów zwrócono nam uwagę, że numeracja porządkowa nie może

być  prowadzona  do  części  miejscowości.  W naszym przypadku  są  to  Holendry,  Kępa  Zatorska,

Kopaniec i Okopy, które w statucie widnieją jako przysiółki. W związku z tym, mieliśmy dwie drogi

wyjścia,  albo zmienić statut  i  nazwać przysiółki  wsiami albo zmienić numeracje  i  przyłączyć do

jakieś większej wsi. W trzech przypadkach Holendry, Kępa Zatorska i Kopaniec staną się wsiami, a

jeżeli chodzi o Okopy to zostaną nadane im nowe numery i już nie będą to Okopy tylko Śliski.

Wójt  oznajmił,  że  muszą być podjęte  działania  w celu całkowitego zmniejszenia zużycia  energii

elektrycznej w zajmowanych budynkach – o 10% w stosunku do  średniego zużycia w latach 2018-

2019. Kto tego obowiązku nie wykona ma podlegać karze w wysokości 20 tys. zł. W związku z tym



gminy podejmują różne działania, my musimy zaoszczędzić na jednym budynku urzędu bo szkół się

tutaj nie wlicza.

Punkt 19

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Rady Gminy o godz. 14.55 Przewodnicząca – p. Zofia

Drabczyk zamknęła obrady.

Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokolant                                                                                Przewodniczący


